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Mestské časti chcú mať aj naďalej dosah na povoľovanie stavieb. Samosprávy tak reagujú na to, že zo
schváleného štatútu hlavného mesta vypadlo ustanovenie, podľa ktorého vydávali záväzné stanoviská k
investičnej činnosti. Starostom sa nepozdáva, že primátor považuje ich vydávanie za duplicitné. Petržalský
starosta Milan Ftáčnik naďalej preferuje systém dvoch pečiatok s tým, že pri rozdielnych stanoviskách sa
pristúpi k rozporovému konaniu. „Stavby povoľujú mestské časti, nie mesto,“ uviedla hovorkyňa primátora
Beatrice Szabóová. To vstupuje do procesu jediným nástrojom – záväzným stanoviskom. Doplnila, že sú
prípady, keď mesto dalo negatívne záväzné stanovisko, ale mestská časť výstavbu povolila.
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